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Brankář druholigových hokejistů Žďáru nad Sázavou Jiří Sláma si pochvaluje důvěru od vedení a 

trenérů 

ŽĎÁR NAD SÁZAVOU 

 

S trochou nadsázky se dá označit za určitý intinerář žďárského hokejového klubu. Devětadvacetiletý 

brankář Jiří Sláma dres druholigových plamenů obléká už od sezony 2005/06. „Měl jsem to štěstí, že 

jsem ve svém ročníku byl prakticky jediný gólman. Nebo jsme byli jen dva. Takže jsem postupem času 

prošel všemi kategoriemi od mládeže až po áčko,“ usmívá se Sláma. 

Taková věrnost jednomu klubu se v dnešním hokeji vidí už málokde. „Jelikož jsem dal přednost 

vzdělání, tak jsem se nikam nehrnul. Zůstal jsem ve Žďáře a byl jsem tu spokojený,“ pochvaluje si 

hokejista, který úspěšně získal magisterský titul na fakultěinformatiky brněnské Masarykovy 

univerzity. 

Přestože v několika sezonách si už vyzkoušel pozici žďárské jedničky, v posledních dvou ročnících 

plnil roli náhradníka zkušeného Milana Řehoře. 

Tedy až do play off. Ve vyřazovací části se musel Žďár spoléhat právě na Slámu. „Milan se na konci 

minulé sezony zranil. Měl opakované problémy s kolenem, takže šel na operaci,“ vysvětluje Sláma, 

který si následně prostor ve žďárské brance prakticky pronajal. 

V aktuálním ročníku nezačínal zápas nikdo jiný než právě on. „Určitě je to příjemné, důvěra od trenérů 

je znát,“ těší ho. „Jsem za to jen rád.“ 

Žďár sice patří k nejofenzivnějším týmům druholigové skupiny Jih, přesto – nebo právě proto – se na 

gólmana spoléhá. „Hrajeme ofenzivní hokej, který ale hrát nemůžete, pokud nemáte dobrého 

gólmana. Naštěstí Jirka Sláma nám chytá výborně,“ chválí svého svěřence trenér Kamil Konečný. 

„Osobně se mi líbí o trošku víc, když vím, že je to více o mně. Že mám důvěru od vedení, od trenérů. 

Hraje se mi lépe, když vím, co čeho jdu a jak to máme nastavené,“ libuje si Sláma v pozici jasné 

týmové jedničky. 

„Samozřejmě jsou ale v brance další kluci, ať už Kulič nebo Loubič, kteří mohou kdykoliv zaskočit,“ 

zmiňuje své mladé parťáky Tomáše Kulicha (19) a Matěje Loubala (20). 

Jenže ke změně zatím není důvod. 

Žďár v nové sezoně vyhrál osm z devíti úvodních zápasů a bodově naprázdno vyšel poprvé až v 

desátém utkání. Paradoxně na ledě hlavního rivala, Havlíčkova Brodu, kde prohrál 3:6. 

A právě v tomto utkání Sláma poprvé střídal, když ho na střídačku v 54. minutě vyhnal šestý gól 

domácího celku. 

Další zápas už ale zase stál v brance. 

 

Foto popis| Druholigoví hokejisté Žďáru nad Sázavou v letošní sezoně v brankovišti spoléhají na Jiřího 

Slámu. 
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